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MAST/CDPC同意書 

MAST/CDPC Consent Letter 

顧客於簽署本同意書時，承認已收到及同意花旗(台灣)商業銀行股份有限公司(下稱「花旗銀行」)的

帳戶及服務總約定條款(下稱「總約定條款」)、保密及資料隱私條款(下稱「保密條款」)、 適用之當

地條款、法定揭露及聲明事項(下稱「法定揭露及聲明事項」)、使用者手冊。顧客進一步了解「總約

定條款」、「保密條款」、「當地條款」、「法定揭露及聲明事項」、及使用者手冊應適用於所有本國既有

之帳戶及服務，且取代適用於該帳戶及服務之任何既有條款。顧客亦同意花旗銀行將本公司所提供之

稅務表格及相關資訊提供予美國或其他外國之稅務機構。 

  

By signing this Consent Letter, the Customer acknowledges the receipt and acceptance of the Master 

Account and Service Terms (“MAST”), Confidentiality and Data Privacy Conditions (“CDPC”), and, if 

applicable, the Local Conditions, Regulatory Disclosures, Declarations, and Representations (“RDDR”), as 

well as any relevant User Guide(s) from Citibank Taiwan Limited (the “Bank”). The Customer further 

acknowledges that the MAST, CDPC, Local Conditions, RDDR and User Guide(s) shall also apply to all 

existing Accounts and Services in this country and shall replace any existing terms and conditions applicable 

to such Accounts and Services. The Customer also agrees that the Bank may provide the tax authorities in 

the United States or other foreign country with the tax forms and relevant information which we submitted 

to the Bank. 

 

 
客戶名稱： 
(Company Name) 
 
 
戶號： 
(Base Number) 
 

 
統編： 
(ID) 

 

 

_____________________________________ 

(請用印 貴公司原留印鑑) 經濟部大小章/ 被授權人簽章 

Company Seal/ Authorized Signature 

Signature Verified By  

(For Citi Internal Use) 

 


